

CONTENT

Department of Criminal Law

- R. Pullat** An inside view of organized crime in Estonia on the example of three criminal organizations
- T. Jurkeviča,**
K. Šmits The view to collision of norms of the criminal law
- I. Bulgakova** Criteria of the quality of criminal proceedings and their improvement
- K. Piģēns** Strategically essential energy supply objects importance in the criminal law

Department of Administrative Law

- I. Ziemele** Responsibility in Construction law
- E. Golts** Impact of economic and legal theories to tax system

Department of Civil Law

- D. Tarasova** Employment termination issues with an employee who is a member of the trade union
- J. Gnedik** Legal regulation of the medical tourism as a type of economical activity

СОДЕРЖАНИЕ

Отрасль уголовного права

- Р. Пуллат** Характеристика организованной преступности Эстонии на примере исследования трех преступных группировок
- Т. Юркевича,**
К. Шмитс Взгляд на конкуренцию норм в уголовном праве
- И. Булгакова** Критерии качества уголовного судопроизводства и их совершенствование
- К. Пигенс** Значение стратегически важных объектов энергетики в контексте уголовного права

Отрасль административного права

- И. Зиёмеле** Регламентирование ответственности в Законе о строительстве
- Э. Голтс** Влияние экономических и юридических теорий на налоговую систему

Отрасль гражданского права

- Д. Тарасова** Проблематика расторжения трудовых отношений с работником – членом профсоюза
- Е.С. Гнедик** Правовое регулирование медицинского туризма как вида экономической деятельности